
Politológ, analytik Ján Baránek: „Im už
regulérne preplo. Som zvedavý, koľko
„očkovancov“ konečne pochopí, o čo tu
vlastne ide. Prestaňte si z nás robiť bláznov a
znásilňovať zákony. Ak rozpútate násilie,
potečie krv a vy budete braní na
zodpovednosť!“
- CZ24 News | 16. července 2021

SLOVENSKO: Politický analytik Ján Baránek varuje, že nepríčetné správanie Hegerovho režimu
môže vyústiť do uplatnenia Článku 32 Ústavy SR v súvislosti s politickým právom na odpor, ktoré
základný zákon tohto štátu občanom garantuje.

Tak priatelia, niekto si tu z nás naozaj už robí blbcov. Ale totálnych. Neviem, kto je teraz ten
„niekto“. Autorom s copyrightom na to, že zo mňa urobí blbca, je Lengvarský. Ani nepíšem, že
minister, nejde mi to z ruky. Klávesnica sa zasekla…

Pokiaľ sme sa tešili zo včerajšieho rozhodnutia ÚS, ktorý pozastavil júlovú Mikasovu
vyhlášku, ktorá stanovila povinnosť karantény, okrem výnimiek, pre všetkých ľudí
prichádzajúcich na Slovensko, ktorí nie sú zaočkovaní proti Covidu, tak sme sa dotešili. Ani
som dlho nemusel rozmýšľať, ako títo naši snaživci toto rozhodnutie obídu. Ale ani vo sne mi
nenapadlo, že tak, že vytočia ešte aj svojich. Teda očkovancov. Lebo ja nie som ich. Ja som chronický
neočkovanec. Inak, pekné neologizmy. Pripomína mi to slovo „birmovanec, birmovanci“. Očkovanec
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navyše znie tak inak – tak zodpovedne, tak ochranársky, tak premotivovane, tak blbo…

Ale odbočil som, nedalo mi. Darmo, už dávno nie som tým serióznym analytikom, ktorý nepoužíval
pejoratíva, nevhodnú iróniu. Vlastne, ani som ním možno nebol. Ale dobre.

Čo teda ten Lengvarský vymyslel? To by som neuveril. Toto, citujem: “Budeme musieť teraz nájsť
cestu, pretože opatrenia budú platiť v rovnakom režime aj naďalej. Budeme musieť zrušiť to, aby
ľudia, ktorí sú očkovaní prvou dávkou, nemuseli ísť do karantény…“

Aby ste mu rozumeli: Povedal nám, že teraz do karantény musia ísť aj tí, ktorí majú iba prvú
dávku očkovania. No, a čo nám nepovedal, lebo nechcel, nevládal… Neviem. Podľa mňa, nevedel.
To je nasledovné:

• Ako som už spomenul, vytočil určite aj spústu očkovancov s prvou dávkou.
• Do veľkej miery spochybnil tie sviežo povzbudzujúce slová, že „očkovanie je sloboda“.
• Predpokladám, že vytočil aj sudcov ústavného súdu.
• Vytočil mňa.
• Neviem, koľkých z vás vytočil, ale je vás určite veľa.
• Urobil z nás pred zahraničím ešte väčších blbcov, ako sme boli doteraz.
• Urobil zo seba ešte väčšieho blbca.

Určite by som mohol pokračovať ďalej. Odbočím však trochu.

Pokiaľ som dobre čítal, resp. pokiaľ média dobre napísali, tak, citujem: „Ústavný súd zároveň obnovil
platnosť a účinnosť vyhlášky z júna, ktorá pri karanténnych opatreniach pri vstupe na Slovensko
rozlišuje krajiny podľa cestovateľského semafora na zelené, červené a čierne.“ Takže teraz neviem.

Možno nám ale Lengvarský vysvetlí, že platí aj to, aj to. Aj semafor, aj karanténa s ešte prísnejšími
podmienkami. Keďže je vojakom z povolania, určite to zvládne prepojiť a vytvorí nám „teóriu
všetkého“. Nemýľte si to s tou, ktorú usilovne už jedno storočie hľadajú fyzici celého sveta, teda
zlúčenie kvantovej mechaniky a všeobecnej teórie relativity. Nie nie. Ale!!! Teraz mi to napadlo –
hľadal ju Lengvarský???

Milý Michio Kaku, Lee Smolin a ďalší fyzici svetového mena, máme na Slovensku génia, ktorý vám ju
pomôže nájsť. Je ním vojak z povolania, generál Lengvarský. Ten vám objaví aj neobjaviteľné, vymyslí
nevymysliteľné, vysvetlí nevysvetliteľné, odôvodní neodôvoditeľné. Ako je to možné, pýtate sa, milí
Michio K. a Lee S. (a ďalší)? Jednoducho. Po prvé. Máme neviditeľného, éterického premiéra. Ten si
síce, žiaľ, zrejme mýli bludy s víziami, nevidno ho, ale – preto sa aj Lengvarskému darí! A potom už
nemáme, milí Michio K. a Lee S. (a ďalší) nikoho. Lebo ostatní tomu nerozumejú.

No, priatelia a teraz vážne.

Im už regulérne preplo. Mimochodom, som zvedavý, koľko „očkovancov“ konečne pochopí,
o čo tu vlastne ide.

Koľkí pochopia, že im berú slobodu?

Koľkí sa opýtajú „prečo?“ a komu to prospeje?

Pochopia vládni predstavitelia, že si koledujú o nepokoje?

Pochopia, že takto sa situácia môže veľmi ľahko zvrtnúť a naozaj potečie krv?



Vidia čo sa deje vo Francúzsku?

Že to nevidíte vy, milí, ctitelia mainstreamových médií, to je v poriadku. Tie nechcú, aby ste
to videli. Ale tá cháska okolo Hegera to vie. Napriek tomu, spravia si „prdel“ aj z ústavného
súdu. Prečo? Lebo môžu. Pre nič iné. Lebo si myslia, že im to prejde.

Zatiaľ im to prechádza. Dokedy?

Heger, Lengvarský, to naozaj chcete, aby tiekla krv? Naozaj? Ja to nechcem, preto vás
vyzývam, prestaňte! Prestaňte si z nás robiť bláznov, prestaňte znásilňovať zákony,
prestaňte so svojou svojvôľou.

Toto nie je váš súkromný štát, vaše léno, váš revír… Vy ho iba dočasne(!) spravujete. Každé
násilie, ktoré vinou vašej hlúposti a arogancie rozpútate, sa obráti proti vám. Potom budete
braní na zodpovednosť. Budete, to vám garantujem! Lebo vy nie ste postavy Božieho
zámeru, vy nie! A najmä preto, lebo my máme pravdu! Vy beriete slobodu nám, nie naopak!

Kvôli vám umierajú ľudia zbytočne – už skoro 13-tisíc priamych obetí a ešte viac
kolaterálnych, vy robíte opatrenia, aké nemajú v EÚ obdobu, vy znásilňujete vlastný národ,
vy nám chcete zobrať hrdosť, česť a pravdu. Toto sa vám nepodarí! Možno, žiaľ, ako som
povedal, potečie aj krv. Úprimne si to neželám, preto aj píšem, hovorím… O to horšie ale
pre vás. O to väčšia je vaša zodpovednosť. Spravodlivosť príde aj k vám.

A vám, očkovancom iba odkazujem – každá blbosť požiera svoje deti. Oni už začínajú
„požierať“ aj vás. Teda „svojich“.

Kedy precitnete?

Mám vážnu obavu, že ak vláda SR naozaj „obíde“ rozhodnutie Ústavného súdu SR ohľadne
karantény, môže sa naplniť litera Článku 32 Ústavy SR: “Občania majú právo postaviť sa na
odpor proti každému, kto by odstraňoval demokratický poriadok základných ľudských práv
a slobôd uvedených v tejto ústave, ak činnosť ústavných orgánov a účinné použitie
zákonných prostriedkov sú znemožnené.” Konkrétne, „…ak činnosť ústavných orgánov a
účinné použitie zákonných prostriedkov sú znemožnené.”

V tomto prípade by totiž samotná vláda znemožnila a sabotovala činnosť a rozhodnutie ÚS SR.

Bodaj by som sa mýlil…

Boh ochraňuj Slovensko!

 

Zdroj: Facebook Ján Baránek


